
產品保用証( 一年自攜服務)

產品:   電子冷暖儲藏箱

型號:   CW06

     

Item   :  Mini Cooler/Warmer
Model : CW06

      

Warranty Card(1 year carry-in)

電 子 冷 暖 儲 藏 箱
Mini Cooler/Warmer

This product is warranted for 1year (commercial use for 3 months) from the date of purchase 
under the following conditions: 
1. For any defect, in the judgment of our technician, if it is caused under normal use, we are    

2. This warranty DOES NOT apply to:     
     - If the product has been damaged through abuse, misuse, negligence or accidents;
     - Unauthorized repair, alteration/modification;
     - The housing, cover, basket, shelf or accessories, is excluded from this warranty.
3. The customer is requested to bring the unit to and from our Service Centre whenever 
     
4. Any defective parts, which had been replaced, shall be of our property.
5. This warranty is valid in H.K.S.A.R. only.
6. Please show the Invoice to get free service.
***Extra 3 months warranty: just complete Online Warranty Registration within 10 days from 

Service Centre
ORIGIN MARKETING LIMITED
Unit H, 21/F., Reason Group Tower (nearby 12 Wah Sing Street),
403 Castle Peak Road, Kwai Chung, N.T., Hong Kong.
Tel: 2156 8238
www.origo.hk

service is needed.

responsible for repairing the product, and/or replacing parts at free of charge. 

the date of receipt, free warranty will be extended to 15 months (not applicable to
commercial use). Plaese enter our website: www.origo.hk

此產品由購買日期起計算，本公司將根據下列條款及細則，提供一年保養服務(商業用享為3個月):
1.  於購買後一年內，經本公司技術員判斷為正常運作下損壞之產品，可獲免費維修和/或零件更換。
2.  以下情況不被包括在保養範圍內：    
     - 若產品是因為濫用、錯誤使用、疏忽及/或意外而遭致損壞；
     - 未經授權之自行處理、維修及/或改裝；
     - 任何機殼、面蓋、籃子、層架，以及配件。
3.  需要檢查或維修時，請將產品送往本公司服務中心，並於修理妥當後自行取回。
4.  更換後之任何損壞零件，均屬本公司所有。
5.  本保養服務只適用於香港特別行政區。
6.  顧客必須同時出示零售商之正式發票，方可得到免費維修服務。
*** 額外3個月保用: 凡於購買產品後10天內完成網上登記，即可免費延長保用期3個月，即15個月免費保用       

服務中心
源澤市務有限公司
香港新界葵涌青山公路403號(近華星街12號)匯城集團大廈21樓H室
電話: 2156 8238
www.origo.hk

(商業用途除外)。請即登入網站: www.origo.hk

www.origo.hk

www.origo.hk


